

Skånes Orienteringsförbund

Styrelsemöte 8/2025 - Protokoll



Tid och plats:	2025-10-15 kl. 18:30 Digitalt via Teams
Närvarande:	Sven-Inge Svensson, Sandra Sörensen, Mats Orrhede, Roger Klotz, Cecilia Widén, Peter Hedberg, Håkan Axelsson, Robert Lood och Joel Börjesson Eriksson (protokollförare) samt Magnus Jonasson representerade tävlingskommittén en kort stund.
Frånvarande	ingen

§ 101 Mötets öppnande

Sven-Inge hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§ 102 Fastställande av dagordning

Dagordningen godkändes.

§ 103 Val av protokolljusterare

Cecilia Widén utsågs till protokolljusterare.

§ 104 Föregående styrelsemöte 7/2025

Gick igenom föregående protokoll och godkände det.

§ 105 Ekonomisk ställning

Joel presenterade ekonomiläget, likviditeten ser bra ut ett tag framöver tack vare OF Bidraget som kom in i början av oktober. OF Bidraget var större än förväntat, 261 tusen mot förväntat ca 220 tusen. Joel ligger efter med bokföringen så det är svårt att ge en helt rättvisande ekonomirapport för de olika kommittéerna men det är inga stora avvikelser.

§ 106 Höstträffen 21-22/11

Anmälan är öppen. RF-Sisu är generös och står för en stor del av kostnaden men med mycket kort anmälningsstopp för att få subventioneringen. Vi hoppas så många som möjligt deltar på höstträffen och utnyttjar stödet.

§ 107 Inkomna skrivelser

SDF-konferens i Hässleholm på hotell Statt 15 november. Joel åker dit, Roger kollar om han kan också.

Regional friluftsträff på stiftsgården Åkersberga i Höör 21 oktober, Sven-Inge och Robert åker dit.

§ 108 Övriga frågor

Motioner som inkommit:

1. Förslag om regeländringar för avstånd mellan kontrollpunkter, **Styrelsen styrker motionen.**
2. Förslag om certifiering av kartritare, **styrelsen tillstyrker motionen.**
3. Förslag om samåkning, **Styrelsen ser positivt på idén** men vi ber Anne förankra förslaget med kommittén och göra en färdig motion enligt mallen. Vi vill helst att man ska implementera denna tjänst i Eventor på något vis.
4. Förslag om markfrågor, **styrelsen ställer sig bakom** de yrkanden som Stockholms OF föreslår men vi ställer oss frågande till punkt 5 om databas.
5. Förslag om fördelning av tävlingsavgifter, **Styrelsen tillstyrker motionen.**

Tävlingsprogrammet: Magnus Jonasson förklarade läget med tävlingsprogrammet.

Älgots Hälg som tagits över av Hjärnarps OL då FK Göingarna velat avstå p.g.a. tilldelningen av SM Lång 12-13/9 har preliminärt lagts 24-25/10 då hela höstprogrammet fått förskjutas p.g.a. SM Lång-arrangemanget som vi inte vill ska kollidera med Fyrklubbs.

Det är svårt att få till programmet för flera tävlingar i angränsande distrikt krockar. Vi vill flytta Älgots Hälg tidigare så att inte prisutdelningen blir 2 månader efter ungdomsserien är avslutad. Tävlingskommittén kollar vidare på lösningar. Magnus tillfrågar arrangörer av tävlingar närliggande helger för eventuella byten.

Fritidskortet: 110 000 ungdomar har utnyttjat. Vi bör uppmana klubbar att ansluta sig till fritidskortet. Sista datum att registrera en kostnad 2025 är sista november, ny summa går ut i januari 2026. Joel kollar på hur vi kan sprida detta.

§ 109 Rapporter, ordförande, kommittéer och kansli

- Ordf. Sven-Inge var och uppvaktade Wilmer Selin och tilldelade priset för årets orienterare på FK Göingarnas tillställning. Sven-Inge lyfter frågan om hur man gör i klubbarna med brottsregisterkontroll på ungdomsledare. SOFT uppmanar distrikten att ha en regelbunden kontroll av brottsregisterutdrag.

Ungdomskommittén och Juniorkommittén uppmanas att kontrollera ledare.

Det är SOFTs ordförandekonferens 15-16 november, Sven-inge kan eventuellt inte närvara så då får vice ordförande Mats gå i hans ställe.

- Ungdom: Kommittén hade möte efter DM Lång i Örkelljunga, där de utvärderade 2025 och planerade ungdomsserien 2026. Aktivitetsprogrammet för 2026 är klart och kommer publiceras inom kort. De pratade även om möjligheten att skicka ut deltagaravgifter innan aktiviteterna genomförs. Goda skånska resultat på ett mycket svårt USM i Åmål. Älgots Hälg blev mycket lyckat. Det är få lag till 7-manna stafetten så det kommer några förslag på ändringar att ta upp på höstträffen. Från föregående protokoll angående äldre ungdomsledare så ställer sig angränsande distrikt bakom förslaget. Det ser ut att fyllas på kommittémedlemmar som ersätter de som går ur kommittén.

- Junior/utveckling: Baltic junior cup nästa vecka, resan går till Estland för tävlingar och vidare på teknikläger i Lettland, Litauen och Polen. Ledare på resan är Joel, Pontus Gustavsson, Bo Börjesson och Simon Hector.

- Tävling: Kommittén jobbar med tävlingsprogrammet. Sandra och Joel har gått igenom fyrklubbsdokument och ska kolla på datum för överlämningsmöte.

- MTBO: MTBO har säsongsavslutning nästa helg.

- PreO: Kommittén fortsätter med förberedelser till nästa års PreO SM tävlingar i Skåne.

- Kart/Mark: Det var Kart och Mark-konferens på Backagården i Höör den 20:e september. Teoretisk genomgång på förmiddagen och kartprommenad på eftermiddagen. God uppslutning med 20 st deltagare. Kommittén har överklagat ett ärende i Åkeboda i närheten av Bockeboda som påverkar Härlövs IF.

- Hittaut, Hittahem och Ungotek: Robert hjälper klubbarna att ansöka om dispenser för naturreservat, framför allt Hittaut men även tävlingar. På det viset kan vi skicka in en och samma ansökan för alla dispenser och sparar pengar. Det har varit diskussioner om anställningsgrad och andra ersättningar för tjänsten som projektledare för Hittahem i Malmö. Nu är det klart att det blir 20% anställning och milersättning till projektledare Robert Lood. Aktiviteterna i Malmö är i full gång. Ungoteket har genomfört kartritningsdelen med de nya surfplattorna som vi kunde köpa med stöd från sparbanksstiftelsen. Nästa aktivitet är en träff med temat ledarskap i början av november. Kvar efter det återstår en utvärderingsträff

och rolig aktivitet, inget datum bestämt men troligtvis i november. Deltagarna har genomfört en klubb tävling som sitt föreningsprojekt.

- Kansli: Joel har jobbat ikapp minustid på flexen från i somras.

Arbetsbelastningen är hög och det är svårt att hinna med allt, det är svårt att gå ner i tid när många arbetsuppgifter fortfarande måste göras. Joel kommer bli förälder i början av nästa år när det är mycket jobb med förberedelser inför årsmöte m.m. Efter Höstträffen börjar vi arbeta med årsmötesdokumenten för att minska arbetsbelastningen i januari.

§ 110 Strategisk planering för 2026

Strategisk planering flyttas till nästa möte. Då förbereder vi oss med idéer att ha med i vår verksamhetsplan.

§ 111 Nästa möte 12/11

Digitalt via Teams kl.18:30

§ 112 Avslutning

Sven-Inga tackade för mötet.

Justeras

Sven-Inge Svensson

Sven-Inge Svensson

Justeras

Cecilia Widén
Cecilia Vidén

Digitalt signerad av Cecilia Widén
DN: C=SE,
E=cecilia@widenbyggkonsult.se,
O=Widen Byggekonsult,
OU=559447-9403, CN=Cecilia
Widen
Plats: Förelöv
Anledning: Jag intygar riktighet
i detta dokument
Förklaring: 0761 12 05 63
Datum: 2025.11.03
12:43:18+0100

Vid protokollet

Joel B-E

Joel Börjesson Eriksson